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3 juni 2025 

Betreft: Kinderen horen niet op te groeien in auto's en garageboxen 

Kinderen hebben recht op een fatsoenlijk dak boven hun hoofd, waar ze veilig en gezond kunnen opgroeien en 

voldoende mogelijkheden hebben om zichzelf te ontwikkelen. We zijn het er allemaal over eens dat een auto of 

garagebox dus niet volstaat. PvdA en GroenLinks Rotterdam vinden het enorm verontrustend dat dit in Nederland 

toch de realiteit is voor veel kinderen.1 Woningkrapte zou daar onder andere aan ten grondslag liggen volgens de 

directeur van het Jeugdeducatiefonds.   We hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Komt deze problematiek ook voor in Rotterdam? 

2. Waarom doet Rotterdam nog niet mee met de ETHOS telling dak- en thuisloosheid? 2 

3. Zo ja, heeft het college een beeld om wat voor aantallen ouders en kinderen het gaat en waar zij verblijven? 

4. Wat doet het college om deze ouders en kinderen te helpen? 

5. Hoeveel kinderen bevinden zich in de maatschappelijke opvang in Rotterdam (graag een overzicht per 

maand van het afgelopen jaar en waar ze worden opgevangen)? 

6. In hoeverre is uitbreiding van geschikte opvangplekken voor ouders met (jonge) kinderen noodzakelijk? 

7. Is het college het met ons eens dat woningkrapte geen excuus is voor deze problematiek? 

Tevens kregen wij via onze contacten een verontrustend bericht toegestuurd van een moeder die samen met haar 

(in de opvang) geboren kind in een situatie zit waarvoor de noodklok moet worden geluid. Door geruzie tussen de 

gemeente Rotterdam en de gemeente Barendrecht die elkaar aankijken voor verantwoordelijkheid krijgt zij niet de 

juiste hulp, terwijl het zoontje astmatisch is en echt betere leefomstandigheden nodig heeft. Wij krijgen te horen dat 

het vaker gebeurt dat een gezin tussen verschillende gemeentes in blijft hangen, en daardoor niet de juiste hulp 

krijgt.  

8. Is het college bereid om haar verantwoordelijkheid te nemen in de benarde situatie van moeder en kind, 

ondanks dat de gemeente Rotterdam dit voorheen niet wilde doen met als argument niet de ‘problemen’ 

van Barendrecht te willen oplossen?3 
9. Is het college bereid om haar verantwoordelijkheid te nemen in situaties zoals die van deze moeder en 

kind, waarin verschillende gemeentes naar elkaar kijken? 

10. Is het college het met ons eens dat meer geschikte opvang plek voor ouders met kinderen cruciaal is, 

maar dan wel met daarna gekoppeld perspectief ten behoeve van de gezondheid en ontwikkeling van het 

kind? 

Ik kijk uit naar uw beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 
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1 In heel Nederland wonen kinderen in auto's en garageboxen 
2 ETHOS telling dak- en thuisloosheid in Nederland - Kansfonds 
3 Contactgegevens bekend bij de fractie van PvdA Rotterdam 

https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2569689-in-heel-nederland-wonen-kinderen-in-auto-s-en-garageboxen
https://www.kansfonds.nl/programmas/telling/

